



靈實電子資訊 支持環保工作

為了減少對大自然造成的污染和耗用紙張，靈實未來將會增加以電郵方式向讀者發送我們的最新資訊和活動消息。我們鼓勵大家改以電郵收取靈實的資訊，您可以透過以下方法通知我們 1) 致電 2703-3284 2) 電郵至 info@hohcs.org.hk 或 3) 傳真至 2702-8173，請提供您的姓名、捐款者編號（封面郵寄地址右下角）、電話和電郵。讓我們一同愛護大自然，為保護地球上越來越少的原始森林出一分力。



致：基督教靈實協會傳訊及籌募部（鄧先生）
傳真：2702-8173

本人願意改以電郵接收靈實的資訊，並提供以下資料：

姓名：_____ 電話：_____

編號：_____ 電郵：_____

（封面郵寄地址右下角）

Support Environmental Protection Subscribe to The Haven of Hope's Electronic News

In order to lessen pollution and the waste of paper, the Haven of Hope will send to readers in the future our latest news through email, in addition to printed copies. Please let us know whether you would like to receive our news through email by 1) calling our hotline 2703-3284, 2) sending an email to info@hohcs.org.hk or 3) faxing to 2702-8173. Kindly provide us with the following information: your name, reference no. (the no. at the right hand bottom of the address label), telephone no. and email address. Let's love our nature and work together to preserve the disappearing forests on our earth.



To: Communications and Resource Development Department (Mr Kenson Tang)
Fax: 2702-8173

I would like to change to receiving the Haven of Hope's news through email and to provide my personal information as follows:

Name: _____ Contact Tel.: _____

Reference No.: _____ Email Address: _____

(the No. at the right hand bottom of the address label)